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Aanwezigen/voorstelrondje 
Wijkraad Plantage: Peter Zanen (voorzitter) en Mario ten Hoor (algemeen bestuurslid) 
Gemeente: Robert v.d. Kooi (wethouder), Shirly Mooldijk (coördinator Dorps- en Wijkraden), Dennis 
Beijer (medewerker toezicht openbare ruimte), Arthur van der Horst (BOA) en Jeremey Heijster 
(BOA) 
Bewoner: de heer Langestraat (wonende aan de Hollemarestraat) 
 
Tijdens de rondgang besproken 
In zijn algemeenheid komt het onkruid aan de orde. De onkruidverdelging wordt als dramatisch 
slecht ervaren. De rotonde van het dorp ziet er bijvoorbeeld niet uit, dit is een onkruidplein. 
 
Diverse  bruggen beginnen te verzakken. Gevraagd wordt om de bruggen apart te schouwen. 

Aangegeven wordt dat de aannemer een inspectie gaat doen. 

De terp in de weg ter hoogte van de nummers 10 en 12 van de Willem Alexanderstraat 12 is een 
onkruidplek. Gevraagd wordt of deze niet, zoals in de rest van de straat, beplant kan worden. Dit is 
niet mogelijk in het kader van de verkeersveiligheid van het aangrenzende parkeervak. Bij het in- en 
uitstappen moet je zoveel mogelijk zicht hebben. 
 
Aan het begin van de Van der Tuinsingel zijn sporen van een trekker zichtbaar. Dit is hoogst-
waarschijnlijk veroorzaakt door maaiwerkzaamheden aan de slootkant. Normaliter worden hier 
rijplaten neergelegd. 
Naast het bruggetje tot aan de hoek van de Van der Tuinsingel is het opschot aan de achterkant van 
de Clausstraat verwijderd. Bewoners kijken nu tegen de kliko’s van de Clausstraat aan en willen graag 
beplanting terug.  
 
Er wordt de vraag gesteld waarom de verplaatste skatebaan niet wordt afgebouwd. Als verbeterpunt 
wordt een stenen pad naar de skatebaan aangedragen. Aangegeven wordt dat de opbouw van de 
skatebaan door een specialist wordt gedaan. In verband met ziekte van de specialist is een en ander 
tijdelijk uitgesteld. De verwachting is dat dit binnenkort weer kan worden opgepakt. 
 
Verzocht wordt om een snelheidsbeperking te maken aan het Noordeinde in verband met het 

‘s avonds racen door de straat en als er een calamiteit op de A15 is. Hier is geen trottoir aanwezig 

waardoor aanrijdgevaar een punt van aandacht is. De BOA’s geven aan dat handhaving hier niet 

mogelijk is. Een snelheidsbeperking behoort niet tot de mogelijkheden gezien de inrichting.  

De vraag wordt gesteld van wie het achterpad in de Stoombootsteeg is. In het kiezelpad staat veel 

onkruid. In het verleden is aangegeven dat dit niet van de gemeente zou zijn, maar dit wordt betwist 

door de bewoners. Dit zal nog worden uitgezocht. Op de vraag welke inrichting (kiezels of stenen) 

wenselijk is voor deze steeg is het antwoord onverschuldigd gebleven, omdat de bewoners hier nog 

niet uit waren. 

Tegenover de Stoombootsteeg IB/IC staat een hoge heg. De gemeente zou deze heg hebben 

neergezet voor de eigenaar van het terrein. De vraag is wie nu verantwoordelijk is voor het 

onderhoud van deze heg. De aangrenzende parkeerplek kan nu namelijk niet gebruikt worden door 

uitstekende takken. 

Lopende langs de Zalmlaan worden een aantal zaken aangekaart: 

• de bestrating is slecht teruggelegd na ingraven kabels; 



• het grasveld is compleet vernield tijdens de aanleg van de kabels door de metalen rijplaten. De 

vraag is of de schildjes met lint (neergezet om het gras te kunnen laten groeien) in ieder geval 

kunnen worden verwijderd. Opgemerkt wordt bovendien dat ooit in het parkeerplan op deze 

locatie parkeerplekken waren ingetekend; 

• parkeerprobleem Zalmlaan door boottoeristen (mede aangegeven door bewoners van het 

Noordeinde): verzoek is om parkeervakken te maken/toe te wijzen; 

• aan de Zalmlaan 10 loopt al jaren een "verbouwing" met 2 illegaal geplaatste containers. Bouw- 

en woningtoezicht is hiervan op de hoogte. De situatie ter plekke is aanschouwd en het terrein is 

afgezet met hekken voorzien van groene doeken. Wethouder Van der Kooi geeft aan deze 

kwestie intern nogmaals te bespreken. 

 

De driesprong Havenkade – Elfwekenlaan – Dorpstraat/Noordeinde is een onoverzichtelijk punt met 
vaak wielrenners die midden over de weg van het Noordeinde komen razen. Het verzoek is of hier 
één of meerdere verkeerspiegels kunnen worden opgehangen. Dit zal bekeken worden. 
 
Aan de dorpsraad is aangegeven dat er regelmatig vanuit de Boomgaardstraat tegen (de dakgoot 
van) het huis aan de Dorpsstraat 31 wordt gereden door vrachtverkeer en grote bestelbusjes die 
moeite hebben de bocht naar links te nemen. Het verzoek was of hier iets met een totaal inrijverbod 
of paaltjes waar alleen personenauto's door kunnen, gedaan kon worden. Aangegeven is dat er reeds 
een paaltje op de hoek is geplaatst. 
 

Tijdens de schouw worden diverse plantenbakken aangehaald die niet aangeplant zijn en vol onkruid 

staan. Het gaat om de bloembakken aan de Henry Fordstraat, het plein Visserijmuseum en de 

Havenkade. De plantenbak aan de Henry Fordstraat zal worden verwijderd. De plantenbak aan de 

Havenkade gaat weg en hiervoor zal een nieuwe plantenbak worden geplaatst. Deze zal conform 

verzoek ook iets verder van de havenkant gerealiseerd worden. Ook de bordjes voor het 

Visserijmuseum zijn gereed en zullen binnenkort geplaatst worden. 

 

De parkeerplaats van de huisartsenpraktijk aan de Bernissedijk 23 geeft geen goede toegang voor 

een scootmobiel. Met de eigenaar is de situatie reeds bekeken. Afgesproken is dat er een aanpassing 

van de trottoirband zal plaatsvinden in de vorm van een trottoirband met een schuine kant. 

De heer Langestraat haalt de parkeerproblematiek aan de Hollemarestraat aan en heeft als voorstel 

om de huidige parkeervakken (langszij parkeren) te verlengen waardoor extra parkeervakken 

gecreëerd kunnen worden. Ter plaatse wordt dit bekeken, maar gezien de keuze voor parkeervakken 

ingezet door ‘oortje’ met vloeiende inloop wordt geconcludeerd dat dit geen oplossing is. 

 

Actiepunten vanuit de rondgang: 

- in diverse brandgangen / stegen tussen de huizen is veel onkruid;  

- diverse straten zijn aan het verzakken bijvoorbeeld Hollemarestraat, Gootsehoek en Ossewei; 

- wateroverlast ter hoogte van Willem Alexanderstraat 10: kan hier een put worden geplaatst? 

Aangegeven wordt dat dit met reparatie van de straat verholpen kan worden; 

- Julianalaan 23: de brandgang achter de Bernardstraat bevat vele losse en omhoog liggende 

tegels. Grote boomvormige struiken die de tegels omhoog drukken met de wortels. Het 

plantsoen achter deze woning is in slechte staat; 

- trap van de Achterdijk/ Julianalaan 31 slechte staat; 



- tegen het hekje van de Noordeinde 22 groeit gras/onkruid op. De 92 jarige bewoonster kan dit 

niet meer zelf verwijderen; 

- de Stoombootsteeg is weer glad door onkruid en groenvorming; 

- de lantaarnpaal in de Stoombootsteeg (verstopt tussen de bomen) is kapot. Dit is al gemeld, 

maar er is geen opvolging aan gegeven; 

- de zijweg naast de Zalmlaan 23 schoonmaken; 

- onkruid middenberm Zalmlaan ter hoogte van de nummer 21 en 23; 

- Elfwekenlaan parkeerplaats opnieuw bestraten nu achter het Noordeinde 10 de plassen blijven 

staan; 

- bestrating (stoep) Beatrixplein ligt los waardoor je veelvuldig je verstapt; 

- de oude tramdijk wordt langzamerhand onbegaanbaar door verwildering met braam en 

brandnetels. De oude tramdijk loopt vanaf Molendijk 2 en achterlangs de percelen van Molendijk 

4 en 6 tot Molendijk 8; 

- de bomen achter de huizen aan de Hollemarestraat (ter hoogte van nummer 21) zijn erg hoog 

aan het worden. Zouden gesnoeid mogen worden voordat ze afbreken of omwaaien; 

- voetpad Hollemarestraat langs de kippenweide naar voetbalveld heeft veel losliggende tegels; 

- Hollemarestraat/Gootsehoek: diverse paaltjes zijn rot of eruit gereden door verkeer. 

 

 

 


